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Abstract (en)
[origin: US2014352257A1] The invention relates to an advancing device (10) for advancing a film web (200) in a bag filling installation (100, having
a main advancing drive (20) with at least one driven main advancing roller (22) for advancing the film web (200), wherein for an adjustment of the
tensile stress of the film web (200) in the transport direction (T) of the film web (200) an auxiliary advancing drive (30) is disposed before the main
advancing drive (20) with at least one driven auxiliary advancing roller (32) for advancing the film web (200).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Vorzugsvorrichtung (10) für den Vorzug einer Folienbahn (200) in einer Sackfüllanlage (100), aufweisend einen
Hauptvorzugsantrieb (20) mit zumindest einer angetriebenen Hauptvorzugswalze (22) für den Vorzug der Folienbahn (200), wobei für eine
Einstellung der Zugspannung der Folienbahn (200) in Transportrichtung (T) der Folienbahn (200) vor dem Hauptvorzugsantrieb (20) ein
Hilfsvorzugsantrieb (30) angeordnet ist mit zumindest einer angetriebenen Hilfsvorzugswalze (32) für den Vorzug der Folienbahn (200).
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